

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period, Previous Period. Includes management fees, financial expenses, and investment income.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period, Previous Period. Includes operating income, taxes, and other comprehensive income.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period, Previous Period. Includes cash flow from operations, investing, and financing activities.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period, Previous Period. Includes cash flow from operations, investing, and financing activities.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period, Previous Period. Includes cash flow from operations, investing, and financing activities.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪

Table with 10 columns: Item, Equity, Capital Reserve, etc. Balance sheet as of Dec 31, 2009.

法定代表人:杜宜 主管会计工作负责人:周永洪 会计机构负责人:周永洪